



SUNeVision announces 2024/25 interim results

新意網公布 2024/25 年度中期業績

SUNeVision Holdings Ltd. announced that for the six months ended 31 December 2024, its revenue increased by 14% year-on-year to HK\$1,470 million, driven primarily by higher revenue from its data centre and IT facilities business. EBITDA rose by 17% year-on-year to HK\$1,053 million, and profit attributable to shareholders increased by 11% year-on-year to HK\$484 million.

During the period under review, the growing demand for artificial intelligence (AI)-driven applications benefitted Hong Kong data centres. Phase 1 of MEGA IDC, which opened in the first half of 2024 with cutting-edge infrastructure and superior power provision, is well-suited for housing AI applications.

The recent emergence of DeepSeek signifies another phase in AI development. Looking ahead, SUNeVision remains optimistic about the opportunities brought on by AI and is well-placed to benefit from the trend. Given the volatile economic situation, SUNeVision will continue to adhere to stringent cost discipline in capital and operating expenditure to enhance overall returns for stakeholders.

新意網集團有限公司公布截至2024年12月31日止六個月的中期業績。受數據中心及資訊科技設施業務的收入上升所帶動，新意網期內收入按年上升14%至14.70億港元。EBITDA按年上升17%至10.53億港元，公司股東應佔溢利則按年上升11%至4.84億港元。

回顧期內，對人工智能應用的需求增長，惠及香港的數據中心。MEGA IDC第一期於2024年上半年啟用，其優越的電力供應和尖端的基礎設施，適合支援人工智能的應用。

近日DeepSeek的出現，標誌著人工智能的發展進入新階段。展望未來，新意網對於人工智能所帶來的機遇保持樂觀，且具備優秀條件隨時把握機遇。在不穩定的經濟環境下，新意網會嚴格控制資本和營運開支，以提高持份者的整體回報。

SmarTone announces 2024/25 interim results

數碼通公布 2024/25 年度中期業績

SmarTone Telecommunications Holdings Limited reported that for the six months ended 31 December 2024, despite the highly competitive market, service revenue stood at HK\$2,303 million, similar to the same period last year. Profit attributable to equity holders was HK\$256 million (excluding one-off items), representing a 4% year-on-year growth.

During the period, roaming revenue registered a 6% growth, driven by the increasing use of SmarTone's international roaming products. SmarTone's 5G Home Broadband, one of its key growth engines, continued to perform well. SmarTone also became the first operator in Hong Kong to launch a Wi-Fi 7 home broadband service.

SmarTone will continue to support the Government's infrastructure development blueprint. In addition to the successful launch of the latest 5G-Advanced network, SmarTone commenced the deployment of "5G Golden Spectrum" in the new Kai Tak Sports Park, the Third Runway System at Hong Kong International Airport, and in 24 of the busiest MTR stations.

數碼通電訊集團有限公司公布截至2024年12月31日止六個月，儘管面對激烈的市場競爭，服務收入與去年同期相若，為23.03億港元。股東應佔溢利為2.56億港元（撇除一次性項目），按年增長4%。

回顧期內，受數碼通的國際漫遊產品使用量上升帶動，漫遊收入錄得6%增長。而5G家居寬頻服務繼續表現良好，是主要增長動力之一，最近更率先推出Wi-Fi 7家居寬頻服務。

數碼通將繼續配合政府的基建發展藍圖，除了成功啟動最新的5G-Advanced網絡，亦於新落成的啟德體育園、香港國際機場第三跑道系統和24個最繁忙的港鐵站陸續採用「5G黃金頻譜」。